
 

 

Vintervädret och snöröjningens effekter på Enskede-Årsta-Vantörs verksamheter 

Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 

 

     Rana Nasrindotter (S) 

     Gisela Norrman (S) 

     Oskar Rosén (S) 

     Halahen Zaidane (S) 

     Bo Hansson (S) 

 

 

Årets första snösmocka har slagit till och smält bort och som alla andra år har det funnits 

många synpunkter på snöröjning och halkbekämpning från både medborgare och politiker. 

Dessa klagomål har dock främst riktats mot trafikkontorets ansvarsområde. Det vi hör mindre 

om är de områden som stadsdelsnämnden ansvarar för, park- och gångstråk. 

 

Socialdemokraterna önskar en utvärdering av hur det har gått i år med fokus på äldre och 

barn.  

 

Har några medarbetare råkat ut för halkrelaterade olyckor på eller på väg till arbetet? 

 

Har hemtjänsten kunnat komma fram till brukare?  

 

Har de äldre som önskat det kunna gå ut? 

 

Hur många äldre har råkat ut för halkrelaterade olyckor under den här perioden? 

 

Har förskolegrupper kunnat ta sig runt och utnyttja parkmark och parklekar?  

 

Finns det några lärdomar att dra om samverkan med snöröjningen som staden centralt 

ansvarar för? 


